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Protokół Nr XLIII.2018 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 21 czerwca 2018 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:00                                                             czas zakończenia: 15:30 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 XLIII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 21 czerwca 2018 r. o godz. 13.00 w 

Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

Pani Jolanta Kwiatkowska. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał.  

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 11 radnych, (nieobecni: Radny Zygmunt Flejszar, 

Radna Anna Małek, Radny Wiesław Matusak, Radny Mariusz Ogrodowski). 

 

Przewodnicząca przywitała uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy Panią Ewę Dąbską, 

Zastępcę Wójta Pana Tomasza Gajewskiego, Radnych, zaproszonych gości, Sołtysów, 

pracowników urzędu. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnego Jana 

Hudomięt, który wyraził zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odczytała proponowany porządek obrad. 

 

Porządek obrad XLIII Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXIX, XL, XLI i XLII Sesji Rady Gminy. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy 

o pracy miedzy sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Sprawozdanie z realizacji w 2017 roku Programu współpracy Gminy Stegna z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego. 

9. Sprawozdanie finansowe i merytoryczne z działalności Gminnego Ośrodka Kultury  

w Stegnie za 2017 r. 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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10.1. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości rolnej 

na okres 15 lat, działki nr 15 położonej w miejscowości Chełmek; 

10.2. wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej , działki nr 

160/1 położonej w miejscowości Stobiec; 

10.3. przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Chełmek-Osada; 

10.4. wyrażenia zgody na sprzedaż działki w miejscowości Mikoszewo o nr 90/1 

oraz 90/4 w drodze przetargowej; 

10.5. uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stegna; 

10.6. określenia zasad usytuowania na terenie Gminy Stegna miejsc sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych; 

10.7. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży na terenie gminy 

Stegna; 

10.8. uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna; 

10.9. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia; 

10.10. zmiany Uchwały NR XXXII/263/2017 Rady Gminy Stegna z dnia 26 czerwca 

2017 r. w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku; 

10.11. rozmiaru i zasad udzielania obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze i przyznania im 

zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych; 

10.12. ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek dodatku motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, 

szczegółowe warunki przyznawania dodatku za wysługę lat, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw dla nauczycieli, a także wysokość i warunki wypłacania nagród i 

innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, dla nauczycieli zatrudnionych w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Stegna; 

10.13. zmiany Uchwały Nr V/25/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 26 lutego 2015 r. 

w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych; 

10.14. dopuszczenia zapłaty podatków, stanowiących dochody budżetu gminy Stegna 

za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na 

którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny; 

10.15. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2018; 

10.16. zmiany uchwały Nr XXXVII/311/2017 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 

2017 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2018-2032; 

10.17. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Stegna za 2017 r.; 

10.18. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2017 r. 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Ad. Pkt. Nr 4.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołami z poprzednich Sesji Rady Gminy.  

Uwag nie zgłoszono.  

 

Obecnych na sali 11 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie następujących protokołów : 

 

1) Nr XXXIX z Sesji Rady Gminy z dnia 06.04.2018 r. 

Za przyjęciem głosowało 9 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. Protokół został przyjęty.  

 

2) Nr XL z Sesji Rady Gminy z dnia 20.04.2018 r. 

Za przyjęciem głosowało 10 radnych, 1 wstrzymało się od głosu. Protokół został przyjęty.  

 

3) Nr XLI z Sesji Rady Gminy z dnia 09.05.2018 r. 

Za przyjęciem głosowało 6 radnych, 5 wstrzymało się od głosu. Protokół został przyjęty.  

 

4) Nr XLII z Sesji Rady Gminy z dnia 25.05.2018 r. 

Za przyjęciem głosowało 8 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. Protokół został przyjęty.  

 

 

Ad. Pkt. Nr 5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami 

 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 06.04.2018 r. – 21.06.2018r. 

przedstawił Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski:  

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy: 

 

1. Zgodnie z przedłożonym projektem porządku obrad Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano Zarządzenia zgodnie z harmonogramem 

zamieszczonym w BIP UG Stegna.  

 

W zakresie spotkań: 

 

1. Udział w XXXIX Sesji Rady Gminy w dniu 6 kwietnia 2018r. 

2. Zawarcie umowy na realizacje ulicy Polnej w Stegnie; 

3. Udział w powiatowym turnieju wiedzy pożarniczej zorganizowanym przez Ochotniczą 

Straż Pożarną; 

4. Udział w uroczystym podpisaniu umów dotyczących zamówień wspólnych 

realizowanych w ramach Obszaru Metropolitarnego Gdańsk-Gdynia-Sopot dot. 

energii elektrycznej; 

5. Udział w zgromadzeniu wspólników Pętli Żuławskiej w Elblągu; 

6. Udział w XL sesji nadzwyczajnej  w dniu 20 kwietnia 2018r.; 

7. Udział w spotkaniu tras rowerowych realizowanych wspólnie z gminami Nowy Dwór 

Gdański oraz Stare Pole; 

8. Udział w Żuławskim Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich; 
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9. Udział w obchodach 50-lecia OSP Jantar; 

10. Udział w radzie budowy ścieżek rowerowych budowanych w ramach programu 

„Ochrona i zabezpieczenie obszarów chronionych poprzez rozbudowę infrastruktury 

ukierunkowującej ruch turystyczny w drodze wyznaczenia i budowy szlaków 

turystycznych na wybranych odcinkach leśnych od Mikoszewa do Granicy Państwa w 

Krynicy Morskiej”; 

11. Udział w obchodach wyzwolenia Niemieckiego Nazistowskiego Obozu 

Koncentracyjnego w Sztutowie; 

12. Udział w XLI i XLII sesji nadzwyczajnej w dniach 05 i 25 maja 2018 r.  

13. Udział w Zgromadzeniu Wspólników PK Mierzeja w Stegnie; 

14. Udział w Forum Samorządowym zorganizowanym przez CWŻ w Stegnie; 

15. Spotkanie z przedstawicielami inwestora POLO Market w sprawie realizacji zadania 

inwestycyjnego na wyjeździe do miejscowości Stegna; 

16. Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie bieżącego funkcjonowania placówek 

oświatowych oraz możliwości dodatkowych ubezpieczeń; 

17. Udział w spotkaniu dotyczącym uszkodzeń systemu melioracyjnego w miejscowości 

Dworek z udziałem Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie na wniosek 

mieszkańca Dworka; 

18. Udział w obchodach Dnia Strażaka zorganizowanych przez Komendę Powiatową 

PSP; 

19. Wręczenie nagród w Gminnym Konkursie Plastycznym dla dzieci i młodzieży pt: „Są 

wśród nas, pomagają, chronią i strzegą” w Zespole Szkół w Tujsku zorganizowanym 

we współpracy z Posterunkiem Policji w Stegnie, Strażą Graniczną oraz Strażą 

Pożarną; 

20. Spotkania z dyrektorami szkół w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych 

placówek oświatowych; 

21. Spotkania z projektantem ulic Dmowskiego, Wrzosowej, Nowej, Północnej oraz 

Ogrodowej w Stegnie; 

22. Zorganizowanie spotkania dla pracowników Urzędu Gminy z okazji dnia 

samorządowca; 

23. Rozpoczęcie i wręczenie medali dla uczestników biegu Jantarowy Przełaj w Jantarze; 

24. Udział w Gminnych Zawodach Strażackich oraz powiatowym konkursie strażackim 

„Płomień” w Mikoszewie; 

25. Udział w Walnym Zebraniu Wspólników Spółdzielni Socjalnej „PARTNER” 

26. Spotkanie z przedstawicielami Metrostav oraz GDDKiA w sprawie uciążliwości 

drogowych dla mieszkańców Niedźwiedzicy oraz Dworka w ramach budowy drogi 

S7; 

27. Spotkanie z Prezesem LOT w sprawie organizacji ruchu na  

ul. Rybackiej w Jantarze; 

28. Udział w Zgromadzeniu Wspólników Centralnego Wodociągu Żuławskiego; 

29. Spotkanie z projektantem budowy kanalizacji deszczowej oraz przebudowy ulic 

Rybacka i Portowa w Jantarze w sprawie braku uzgodnień z właścicielami działek, na 

których znajdują się gminne chodniki oraz jezdnia; 

30. Udział w Gminnym Dniu Dziecka zorganizowanym w Szkole Podstawowej w 

Jantarze a przygotowanym przez Panią Dyrektor Joannę Stachowską; 

31. Udział w Zlocie Klasycznych pojazdów zorganizowanym przez dyrektora Gminnego 

Ośrodka Kultury Pana Łukasza Niedźwiedzkiego; 

32. Udział w otwarciu “Miasteczka Rowerowego” przygotowanego dla uczniów szkoły w 

Mikoszewie przez dyrektora Katarzynę Janowską wraz z Radą Rodziców; 

33. Udział w wizji lokalnej przeprowadzonej przez Urząd Morski w sprawie zejść 

przyplażowych w miejscowości Stegna; 
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34. Zawarcie aktu notarialnego dotyczącego zakupu na rzecz gminy działki 

powiększającej pas drogowy ulicy Polnej w Stegnie; 

35. Spotkanie z mieszkańcami miejscowości Jantar w sprawie drożności rowu 

melioracyjnego odbierającego wody ze stawu Jantarowego; 

36. Udział w spotkaniu służb Zarządzania Kryzysowego w celu omówienia przygotowania 

do sezonu letniego 2018r.; 

37. Objazd hal sportowych wybudowanych w województwie pomorskim w 

miejscowościach Kwidzyn, Stara Kiszewa, Przywidz; 

38. Udział w Parafialnym Festynie Rodzinnym oraz w Mszy Świętej Odpustowej w 

miejscowości Stegna zorganizowanym przez księdza parafii Najświętszego Serca 

Pana Jezusa w Stegnie oraz Sołectwa Stegna, Rybina i Stegienka Osada; 

39. Wręczenie pucharów Wójta w gminnych zawodach wędkarskich na stawie w Jantarze; 

40. Spotkanie z wykonawcą termomodernizacji szkoły w Tujsku oraz obiektów gminnych 

tj. Urząd Gminy, jednostki OSP, ośrodki zdrowia, GOK; 

41. Udział w Zarządzie Żuławskiej Lokalnej Grupy Działania; 

42. Udział w posiedzeniu Gminnej Komisji Oświatowej w sprawie analizy uchwał 

oświatowych; 

43. Udział w radzie budowy termomodernizacji obiektów gminnych; 

44. Udział w zgromadzeniu wspólników spółki PK Mierzeja w Stegnie; 

45. Udział w komisji rewizyjnej Lokalnej Grupy Rybackiej Rybacka Brać; 

46. Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie realizacji zadania budowy hal sportowych; 

47. Spotkania z sołtysami w sprawach bieżącego funkcjonowania sołectw; 

48. Spotkanie organizacyjne z dzierżawcą plaż w gminie Stegna oraz firmą zarządzającą 

toaletami na terenie gminy; 

49. Udział w zebraniu wiejskim sołectwa Mikoszewo; 

50. Udział w spotkaniu dotyczącym Obszaru Chronionego Krajobrazu rzeki Szkarpawy 

zorganizowanym przez Starostę Nowodworskiego; 

51.  Udział w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka - Rybacka Brać 

Mierzei w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz udzielenia 

absolutorium Zarządowi za 2017 r. 

52. Udział w obchodach Dnia Dziecka zorganizowanych przez Sołectwo Żuławki; 

53. Spotkanie z Kołem Emerytów I Rencistów z okazji Dnia Matki; 

54. Podpisanie umowy na dofinansowanie zakupu sprzętu ratującego życie dla 8 jednostek 

OSP; 

55. Wręczenie nagród w Konkursie zorganizowanym we wszystkich placówkach 

oświatowych przez GOK w Stegnie pn. “A ja wolę moją mamę”; 

56. Wręczenie nagród w ramach Konkursu ekologicznego pn. “Makulaturę Dasz – 

Nagrodę Masz” zorganizowanym przez Gminę Stegnie wspólnie z ZUOS w Tczewie; 

57. Spotkanie w Starostwie Powiatowym w sprawie drogi Stróża – Mikoszewo oraz drogi 

nr 501; 

58. Podpisanie umowy na dofinansowanie utworzenia nowych miejsc w Żłobku “Miś 

Uszatek” w Stegnie. 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są zapytania do przedłożonej 

informacji. 

Radna Dorota Chojna odnośnie informacji o posiedzeniu Gminnej Rady Oświatowej 

zapytała, dlaczego Radny będący jej członkiem nie został o nim poinformowany, czy nie 

musiał być. 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski posiedzenie zwoływane jest przez 

Przewodniczącą, więc do niej należy zawiadomienie członków. 
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Radna Dorota Chojna odnośnie informacji o spotkaniu z projektantem ul. Ogrodowej  

w Stegnie zapytała, na jakim etapie znajduje się ta dokumentacja. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska w tej chwili złożony jest wniosek o pozwolenie na budowę. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski uzupełniając przypomniał, że zakres obejmuje 

część ulicy Ogrodowej, odcinek od ulicy Elbląskiej w stronę ulicy Rycerskiej. 

 

Radna Dorota Chojna w dniu wczorajszym na jej posesji projektanci z Malborka 

dokonywali pomiary. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski Przedsiębiorstwo Komunalne „Mierzeja” 

realizując Wieloletni Plan Rozwoju Urządzeń Kanalizacyjnych podejmuje działania na części 

ul. Ogrodowej. 

 

Radna Dorota Chojna czy był już odbiór ścieżek rowerowych. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski w dniu wczorajszym rozpoczęła się procedura 

odbiorowa, trzeba dokonać pewne analizy, a także kontrolny odwiert grubości warstw 

nawierzchni.  

W przyszłym tygodniu będziemy przed zakończeniem odbiorów.  

 

Radna Dorota Chojna pyta o to, ponieważ widzi jak dużo turystów i mieszkańców korzysta 

już z tej ścieżki. Niepokoi ją fakt, iż mnóstwo samochodów jeździ po tych ścieżkach. 

Zapytała, jaka jest, jakość tej nawierzchni, odnosi wrażenie, że ona się trochę kruszy. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski jest to nawierzchnia szutrowa. W tej chwili 

trwają pracę z Lasami Państwowymi dotyczące zamontowania szlabanów blokujących ruch 

jak również oznakowania. Ma nadzieję, że do połowy msc lipca uda się zabezpieczyć 

wszystkie te drogi, w taki sposób, żeby zahamować ruch tych pojazdów po ścieżkach. Jak 

wiadomo wjazd na teren leśny jest zabroniony z mocy ustawy, służby jak również Straż Leśna 

będą je często kontrolować. 

 

Radna Dorota Chojna zdarza się, że ścieżka prowadzi do posesji, do bram wjazdowych, jak 

zostanie to rozwiązane. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski część tych odcinków Lasy Państwowe 

dzierżawią osobom prywatnym, jako dojazdy do nieruchomości. Podbudowa drogi umożliwia 

przejazd pojazdów na tych odcinkach, w związku z powyższym jest to nawierzchnia dużo 

lepsza niż była poprzednio.  

 

Radna Dorota Chojna czy będą podjęte jakieś działania, aby zlikwidować ten ogrom śmieci 

na plażach szczególnie w weekendy. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski zawarta jest umowa z firmą sprzątającą.  

Nie spodziewaliśmy się tak wzmożonego ruchu turystycznego w okresie przed sezonem 

kąpielowym. 

Z uwagi na pogodę już od następnego weekendu po świętach wielkanocnych plaże były 

zapełnione. Firma robi, co może, staramy się zwiększać systematycznie ilość koszy.  

Grono turystów z województwa warmińsko-mazurskiego, a także z Warszawy przyjeżdża 

właśnie na stegieńską plaże z uwagi na to, iż jest to najbliższe morskie kąpielisko. 
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Dodatkowym argumentem był fakt, że nie działały jeszcze strefy płatnego parkowania, 

ponieważ nikt nie spodziewał się aż takich warunków pogodowych jeszcze przed sezonem 

letnim.  

Pocieszające i zadowalające jest, że większość ośrodków wczasowych rozpoczęła już swą 

działalność. Jesteśmy w trakcie kumulacji przyjmowania zgłoszeń odnośnie prowadzonej 

działalności. Ma nadzieję, że dochody przedsiębiorców będą dużo większe, co przełoży się 

również na dochody gminy Stegna i możliwości realizacji zadań inwestycyjnych w przyszłym 

roku. 

 

Radna Dorota Chojna w momencie, kiedy zacznie się sezon letni czy opróżnianie tych 

koszy będzie wzmożone? 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska od 01 lipca będzie to do 3 razy dziennie. Do tej pory opróżnianie 

odbywało się rano i wieczorem. Zaplanowano dodatkowe wywozy. Czy te 3 razy wystarczą 

zobaczymy, jeżeli nie zda to rezultatu będziemy się zastanawiać, to wszystko są dodatkowe 

koszty. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poprosiła o rozwinięcie punktu 

dotyczącego spotkania w Starostwie Nowodworskim odnośnie drogi Stróża – Mikoszewo. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska spotkanie zorganizował Pan Starosta z udziałem wszystkich 

Wójtów i Burmistrzów z terenu Powiatu. Dotyczyło badań, które zostały wykonane na drodze 

powiatowej Stróża – Mikoszewo. Nośność tej drogi w tej chwili wynosi 6 ton. Most  

w Drewnicy jest jedynym mostem, który prowadzi na Mierzeję Wiślaną.   

Starosta starał się o dofinansowanie na budowę tej drogi, ale takiego dofinansowania nie 

otrzymał. Będzie ponawiał próby u innych źródeł. Most w Rybie jest mostem zabytkowym  

i jego tonaż jest ograniczony, więc jedyna droga prowadzi przez most w Drewnicy.   

Obecny na spotkaniu był również Pan Dyrektor Szopek z Urzędu Marszałkowskiego. 

Podnoszona była kwestia drogi wojewódzkiej nr 501 w kontekście projektowanej inwestycji 

przekopu. Wszyscy samorządowcy uważają, że nie będzie możliwości przewiezienia 

wszystkiego drogą wodną. Jedyna możliwość przewozu prowadzi przez drogę powiatową 

Stróża – Mikoszewo i drogę wojewódzką nr 501. Odpowiedź Urzędu Marszałkowskiego jest 

taka, że nie posiadają środków finansowych. Nie ma w planach ani remontu ani modernizacji 

drogi nr 501. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska poprosiła o rozwinięcie punktu dotyczącego spotkania w 

sprawie rzeki Szkarpawy. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski trwają prace przygotowawcze przez Departament 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Urzędu Marszałkowskiego przygotowujące zmiany w 

Programie ochrony krajobrazu rzeki Szkarpawy dotyczące obostrzeń, które były do tej pory 

100 metrów od zbiorników wodnych. Na obszarach zwartej zabudowy ten obszar planowany 

jest do zmniejszenia o ¾ do 25 metrów, także będzie istniała możliwość zabudowy w tych 

rejonach 25 metrów od cieku wody. 

Do tej pory indywidualnie mieszkańcy występowali do Marszałka o odstępstwo. Musieli 

spełniać pewne warunki. Zmiany te umożliwią realizację części zadań inwestycyjnych w tych 

obszarach. Pozwoli to inwestorom prywatnym jak również mieszkańcom na zbliżenie się do 

rzeki, ale tylko w obszarach zwartej zabudowy. Nie będzie to możliwe poza tym obszarem. 

Obszar będzie obejmował około 100 metrów, do 250 metrów planowane są strefy ochronne. 

W miesiącu wrześniu ma zostać przedłożony projekt uchwały Sejmiku Województwa.  
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W Gminach ościennych, położonych wzdłuż rzeki Szkarpawy będą przeprowadzane 

konsultacje.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska jest jeszcze jedna kwestia rozbudowy istniejących mieszkań o 

50%. Te dwie ważne kwestie były poruszane. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski było to spotkanie informujące o trwających 

pracach. Z chwilą uzyskania szerszych materiałów będziemy je upubliczniać do wiadomości 

wszystkich zainteresowanych, szczególnie w miejscowościach położonych bezpośrednio nad 

rzeką Szkarpawą, do Sołtysów, do mieszkańców. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska przekazana była informacja, iż będzie można o 50% 

rozbudować dom na cele mieszkaniowe lub o 20% na cele usługowe. Do końca lipca jest 

termin złożenia wniosku w prowadzonych konsultacjach, później nastąpi kolejny etap 

konsultacji. Nie wie czy jako Rada będziemy się spotykać w celu wystosowania wniosków.  

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski tak jak już wspomniał informacja zostanie 

przekazana i będą zbierane wszelkie wnioski od mieszkańców. Takie spotkanie informacyjne 

dla Radnych zapewne będzie miało miejsce.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska przedstawiciel Urzędu Marszałkowskiego wskazał,  

że przygotowywane zapisy w programie ochrony krajobrazu rzeki Szkarpawy będą się 

opierać na zapisach w studium konkretnych gmin, czy zmiany te będą mogły być 

zastosowane czy też nie. Czy możemy w jakikolwiek sposób się zabezpieczyć, przyjmując 

dzisiejsze studium, że te zmiany, które są proponowane, mogły być zawarte w programie.     

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski w naszym systemie prawnym to, co ma dopiero 

być w ogóle nie jest uwzględniane. Stosujemy się do prawa obowiązującego, uchwalonego  

i obwieszczonego zgodnie z przepisami wyższego rzędu. Na chwilę obecną nie ma żadnych, 

są to projekty, prowadzone rozmowy, konsultacje. Projekt zmian studium został opracowany 

w oparciu o przepisy obowiązujące na dzień 30 października 2017 r. Projekt odkładany był do 

przedłożenia do uchwalenia z uwagi na zmianę systemu prawnego w planowaniu 

przestrzennym. 

Nie wybiegałbym, aż tak do przodu, ponieważ proponowane zmiany jeszcze nie obowiązują  

i nie stanowią prawa. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska zmiany te nie obowiązują, ale są szalenie ważne dla 

mieszkańców gminy i dla możliwości rozwojowych gminy.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska co chwilę w obieg prawny wchodzi nowy przepis. Gdybyśmy 

każdy dokument chcieli dostosować do tego, co się planuje to nie uchwalilibyśmy żadnego 

dokumentu.  

W chwili obecnej Radzie Gminy został przedłożony do uchwalenia projekt zmiany Studium.  

Jeżeli wpłyną wnioski, albo wejdą w życie nowe przepisy, które pozwolą uregulować 

sprawniejsze funkcjonowanie tej gospodarki przestrzennej, Rada może podjąć uchwałę 

dotyczącą uchwalenia nowego studium.  

Rozumie, że Radna chciałaby wprowadzić do projektu zapisy mówiące o możliwości budowy 

w odległości 25 metrów.  
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Radna Agnieszka Kleczewska o to właśnie je chodzi, wiele by to mieszkańcom ułatwiło. 

Jeżeli wystąpi konieczność opracowania nowego Studium, to u nas zajmuje to bardzo dużo 

czasu. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska tak jest skonstruowana ustawa, że zarówno zmiany jak i nowe 

Studium uchwala się w tym samym trybie. Bardzo długo procedujemy nad zmianą tego 

Studium, ponieważ chcieliśmy w każdym fragmencie zapewnić mieszkańcom dostęp do tej 

informacji, żeby spełnić wszystkie oczekiwania.  

Jeżeli chodzi o sprawy typowo zwartej zabudowy to przepis ten w ogóle nie obowiązuje, on 

ma zastosowanie na innych terenach. Na przykład w miejscowości Żuławki w większości 

fragmentu terenu przez o odległości 100 metrów nie obowiązuje z uwagi na to, iż jest to 

określona zwarta zabudowa. Być może mówimy o działce indywidualnej, która jest oddalona 

od zabudowy, to owszem przepis ten obowiązuje, ale wówczas można indywidualnie do 

Marszałka wystąpić. Nie spotkała się jeszcze z odmową. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski dodał, 

że w Studium określone są tereny zwartej zabudowy oraz w planie przewiduje się tą linię 

brzegową mniejszą. Tak naprawdę dopiero plan umożliwi realizację inwestycji w tym 

obszarze mniejszym niż 100 metrów. 

 

Radna Gabriela Danelska odnośnie ścieżek rowerowych zapytała czy zostaną 

zabezpieczone skarpy na wysokości wzgórza Księcia Albrechta w Mikoszewie, wie, że jest 

tam problem z osypującą się ziemią. 

Czy w jakiś sposób zostanie rozwiązane skrzyżowanie drogi rowerowej z głównymi duktami 

prowadzącymi nad morze. Będzie to uczęszczane przez Lasy Państwowe i obawia się, że po 

roku zostanie to zniszczone. 

Prosi o rozszerzenie punktów dotyczących spotkań odnośnie Polo Marketu, z Prezesem LOT, 

czy rzeczywiście zostanie wprowadzony ruch jednokierunkowy w Jantarze oraz wizji lokalnej 

Urzędu Morskiego dotyczącej zejść na plażę w Stegnie. Czy tak zostanie oznakowane zejście, 

czyli schody prowadzące z parkingu na plażę w Stegnie „Uwaga strome schody”.  Uważa, że 

co najmniej powinny być zmodernizowane na okres sezonu letniego.  

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski odnośnie obsuwisk ustalono z Lasami 

Państwowymi, że zostaną wykonane w tych miejscach płoty faszynowy. Obsuwiska nie 

występują samoistnie, przyczynia się do tego człowiek, grupy kolonijne i obozowe, 

przebywające głownie w Mikoszewie, bo tam występuje ten problem, powodują, że 

naruszona jest ta struktura wydmy.  

Jeżeli chodzi o skrzyżowania drogi zostały doprowadzone, zgodnie z zawartą umową  

z Lasami Państwowymi na udostępnienie na okres realizacji trwania projektu tras 

rowerowych po drogach leśnych, Lasy Państwowe w ramach swojego utrzymania jak również 

wywozu drewna są zobowiązane do naprawy uszkodzeń, które powstaną w trakcie tych prac 

wywozowych wycinki drzew.  

Odnośnie Polo Marketu odbyła się rozmowa z przedstawicielami firmy, dotycząca zakresu 

realizacji inwestycji z uwagi na zjazd z ulicy Elbląskiej na działki przewidziane pod 

zabudowę usługowo-handlową w tym rejonie. Trwają uzgodnienia dotyczące tego zjazdu  

z drogi wojewódzkiej. Planowane rozpoczęcie prac budowlanych pod koniec września tego 

roku. Z informacji, jaką uzyskaliśmy prawdopodobnie jeszcze w tym roku na Święta Bożego 

Narodzenia sklep będzie otwarty, jeżeli nie wystąpią jakieś inne przyczyny blokujące.  

Jeżeli chodzi o spotkanie z LOT-em dotyczące ruchu na ul. Rybackiej w Jantarze, jest 

problem tak jak wszędzie. Projekt organizacji ruchu zatwierdzony był kilka lat wcześniej, 

funkcjonują zakazy postojów i zatrzymywania. Nie są one natomiast respektowane przez 
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turystów i osoby przyjeżdżające weekendowo. W najbliższym czasie zostanie uruchomiony 

parking przy ulicy Morskiej. Z uwagi na ilość i obłożenie tych pojazdów nie jesteśmy w 

stanie nad tym zapanować. Planowane są częstsze patrole Straży Gminnej oraz zakup 

urządzeń blokujących na koła pojazdów. Inaczej nie jesteśmy w stanie tego opanować na 

wjazdach, zjazdach na chodnikach uniemożliwiając przejazd mimo oznakowani, które jest. 

Ruch pozostaje taki jak jest. W roku poprzednim odbyły się uzgodnienia z mieszkańcami  

i nie wyrazili oni zgody na zmianę organizacji ruchu na drogi jednokierunkowe.  

W kwestii zejść na plażę projektant złożył w urzędzie do uzgodnienia dokumentację 

projektową, odbyła się wizja lokalna przedstawicieli Urzędu Morskiego w Gdyni. Występują 

duże problemy z uzgodnieniem zejścia przyplażowego dla niepełnosprawnych w Stegnie. 

Urząd Morski nie zgadza się na poszerzenie naturalnej wnęki w wydmie, która umożliwiłaby 

wykonanie tego zejścia, niezbędne są 2 metry szerokości. Lasy Państwowe wstępnie 

uzgodniły miejsca parkingowe dla osób niepełnosprawnych w tym miejscu. Projektant jest w 

trakcie dodatkowych uzgodnień, gdyż ta skarpa musi być bardziej ostra. Jeżeli będziemy 

posiadali konkretne informacje będziemy informować. 

Nie ma możliwości, aby na ten sezon letni rozpoczęła się realizacja zejść na plażę.  

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 6 Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji 

Stałych Rady Gminy o pracy miedzy Sesjami. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o przedstawienie informacji przez 

Przewodniczące poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska przedstawiła 

informację o pracy Komisji ds. Społecznych: 

 

1. 06.04.2018 – udział w XXXIX Sesji Rady Gminy; 

2. 13.04.2018 – udział w spotkaniu dla Radnych w sprawie zmian w Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stegna z dr 

Piotrem Fogel; 

3. 20.04.2018 – udział w XL Sesji Rady Gminy; 

4. 09.05.2018 – udział w XLI Sesji Rady Gminy; 

5. 25.05.2018 – udział w XLII Sesji Rady Gminy; 

6. 13.06.2018 – udział w Gminnej Radzie Oświatowej w sprawie projektów uchwał; 

7. 19.06.2018 – udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Nowym Dworze Gd. 

dotyczącym Obszaru Chronionego Krajobrazu rzeki Szkarpawy; 

8.  20.06.2018 - posiedzenie Komisji – opiniowanie materiałów na sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska przedstawiła informację: 

1. 16-17.06.2018 – udział w zlocie absolwentów Programu Lider Polsko – 

Amerykańskiej Fundacji oraz zakończenie XIII edycji programu; 

2. 18.06.2018 – udział w zebraniu wiejskim Sołectwa Junoszyno; 

3. 19.06.2018 – udział w posiedzeniu Komisji – opiniowanie materiałów na sesję; 

4. 20.06.2018 – spotkanie z Leśniczym w sprawie remontu schodów znajdujących się w 

lesie w Junoszynie; 

5. Udział w posiedzeniu Komisji ds. Społecznych.  
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna przedstawiła informację z 

działalności Komisji Rewizyjnej:  

 

1. 06.04.2018 – udział w XXXIX Sesji Rady Gminy; 

2. 20.04.2018 – udział w nadzwyczajnej XL Sesji Rady Gminy; 

3. 20.04.2018 – posiedzenie Komisji w sprawie udzielenia absolutorium; 

4. 26.04.2018 – udział w zebraniu Sołectwa Stegna; 

5. 30.04.2018 – udział w zebraniu wiejskim Sołectwa Dworek – Niedźwiedzica; 

6. 09.05.2018 – udział w nadzwyczajnej XLI Sesji Rady Gminy; 

7. 25.05.2018 – udział w nadzwyczajnej XLII Sesji Rady Gminy; 

8. 28.05.2018 – udział w spotkaniu w sprawie remontu drogi S7 w Urzędzie Gminy w 

Stegnie; 

9. Spotkania i rozmowy z mieszkańcami w sprawie wywozu śmieci z plaż, fatalnego 

stanu tras rowerowych oraz budowy kanalizacji na ul. Ogrodowej w Stegnie. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska przedstawiła informację o swojej i 

Wiceprzewodniczącej pracy w okresie między sesjami: 

 

1. Podpisanie uchwał podjętych na  poprzednich Sesjach Rady Gminy. 

2. Spotkania z mieszkańcami i rozmowy o bieżących potrzebach. 

3. Udział Wiceprzewodniczącej w wizycie studyjnej w USA. 

4. Udział w Gminnych Zawodach Strażackich. 

5. Udział w otwarciu miasteczka rowerowego w szkole w Mikoszewie. 

6. Udział w obchodach 50-lecia OSP Jantar. 

7. Udział w zebraniu wiejskim w sprawie Studium w Mikoszewie. 

8. Udział w organizacji biegu „Mierzeja po całości”. 

9. Podpisanie zawiadomień i zaproszeń na dzisiejszą Sesje Rady Gminy.  

 

Ad. Pkt. Nr 7. Interpelacje i zapytania Radnych 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 8. Sprawozdanie z realizacji w 2017 roku Programu współpracy Gminy 

Stegna z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

Uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 9. Sprawozdanie finansowe i merytoryczne z działalności Gminnego 

Ośrodka Kultury w Stegnie za 2017 r. 

 

Radna Dorota Chojna zwracając się do Dyrektora GOK Pana Łukasza Niedźwieckiego 

zapytała, jakie są plany odnośnie placu znajdującego się naprzeciwko GOK w sezonie letnim. 

 

Dyrektor GOK Pan Łukasz Niedźwiecki w tym roku będą tam miejsca postojowe dla 

klientów GOK, Informacji Turystycznej oraz osób odwiedzających wystawę Kinder 

Niespodzianek. Nic więcej na chwilę obecną nie będzie się tam działo.  

 

Obrady opuściła Radna Dorota Chojna – obecnych 10 radnych. 



13 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, że w uchwałach poprawie 

ulegną Nr Dzienników Ustaw zgodnie ze stanem prawnym na dzień dzisiejszy. 

 

Ad. pkt Nr. 10.1. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości rolnej na okres 15 lat, działki nr 15 położonej w 

miejscowości Chełmek 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 10 radnych (nieobecna Radna Dorota Chojna). Za podjęciem uchwały 

głosowało 10 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/349/2018 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości rolnej na okres 15 lat, działki nr 15 położonej w miejscowości 

Chełmek 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.2. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

dzierżawy nieruchomości rolnej, działki nr 160/1 położonej w miejscowości Stobiec 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 10 radnych (nieobecna Radna Dorota Chojna). Za podjęciem uchwały 

głosowało 10 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/350/2018 

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej, 

działki nr 160/1 położonej w miejscowości Stobiec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.3 projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Chełmek-Osada 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Na obrady dołączyła Radna Dorota Chojna – obecnych 11 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/351/2018 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Chełmek-Osada 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 10.4. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w 

miejscowości Mikoszewo o nr 90/1 oraz 90/4 w drodze przetargowej 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/352/2018 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w miejscowości Mikoszewo o nr 90/1 oraz 90/4 

w drodze przetargowej 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.5. projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska udzieliła głosu Panu Robertowi Boreysza, 

przypominając, że wypowiedzi powinny być krótkie, zwięzłe, dotyczące tematu. 

 

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły chcieliśmy 

przedstawić prezentację, aby nakreślić nasz problem, co oznacza przyjęcie tego studium dla 

Mikoszewa, na co Pani Przewodnicząca nie wyraziła zgody. Kto z Państwa wie gdzie zaczyna 

się i gdzie kończy Bulwar Ostatniej Mili Wisły, który jest zapisany w obowiązującym 

studium.  

 

Radna Dorota Chojna sesja Rady Gminy, gdzie podejmujemy uchwały to nie jest miejsce na 

takie rzeczy, czy chce Pan nam powiedzieć coś konkretnego? 

 

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły wiecie 

Państwo gdzie się kończy i zaczyna? No właśnie, nie wiecie, nad czym głosujecie tak 

naprawdę. 

 

Radna Dorota Chojna to jest Pana wniosek, my wiemy, za czym głosujemy, bardzo proszę 

nie wyciągać tak daleko idących wniosków.  
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Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły zwracamy się 

z prośbą o odrzucenie tego Studium lub o zawieszenie głosowania przynajmniej do września. 

Prosimy o to, aby dać nam czas na to, aby przedstawić opinii publicznej nasze problemy, 

problemy z zapisami w tym projekcie, ponieważ to Studium stwarza ogromne zagrożenie dla 

nas mieszkańców, odcinając dostęp do rezerwatu. Powoduje zagrożenie dla plaży w 

Mikoszewie, a w konsekwencji również dla plaż Mierzei. Organizacje proekologiczne w ten 

sposób zabezpieczają sobie pole działania na Mierzei, co jest przez wiele osób 

niedostrzegane, a jest to preludium do tego, żeby wprowadzić różne strefy ochrony na całej 

Mierzei. My jesteśmy pierwszą taką strefą. Prosimy Państwa o solidarność w tej chwili, 

ponieważ to jest pierwszy krok tych organizacji, które RDOŚ zatwierdza i bardzo silnie broni, 

do tego, żeby ograniczyć u nas turystów na całej Mierzei. Prosimy o to, żeby dać nam czas te 

dwa miesiące na to, żeby uświadomić społeczeństwo. Rozpoczęliśmy kampanię medialną, 

rozpoczęliśmy kampanię informacyjną w tym celu, bo wiem, że wielu z Państwa na tej sali 

nie wie do końca, z czym wiąże się przyjęcie tego Studium dla nas, nie tylko Mikoszewa 

również dla całej Mierzei.  

Bardzo liczymy na Państwa przychylność. Wiem, że było ono już raz przekładane, miało być 

głosowane w maju. Przełożenie go o te dwa miesiące nie będzie wielkim problemem, 

natomiast uświadomi zarówno Państwu i społeczeństwu, że nie tędy droga. Chcielibyśmy 

wpłynąć na RDOŚ, ta batalia trwa dwa lata. Chcielibyśmy podziękować Pani Wójt, ponieważ 

bardzo dużo nam pomogła. Wie, że na poziomie RDOŚ w Gdańsku wszystkie możliwości 

zostały wyczerpane, natomiast zamierzamy wnioskować i rozpoczęliśmy już pewne starania, 

żeby zwrócić na ten problem uwagę Ministerstwa Ochrony Środowiska i są sygnały,  

że będzie przychylność z tej strony. Dlatego bardzo prosimy o te dwa miesiące, ponieważ da 

nam to czas na to, aby pewne działania zostały podjęte. Odłożenie tego w czasie nie wpłynie 

jakoś znacząco na pozostałą część Studium, natomiast nam da szanse i możliwość, aby 

wyjaśnić wiele spraw.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała, na jakim etapie jest Stowarzyszenie  

z uzgodnieniami czy też przesyłaniem informacji z Ministerstwem Środowiska. 

  

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły jesteśmy na 

początku.  

Do tej pory działaliśmy dość nieporadnie, jako nowe, młode stowarzyszenie, ale uczymy się. 

Jeżeli chociaż jeden zapis zostanie poprawiony w Studium to dla Mikoszewa będą to ogromne 

korzyści.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska czyli pierwsze wnioski zostały przez Państwa 

wysłane do Ministerstwa, jest jakaś odpowiedź? 

 

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Mikoszewo Ujście Wisły jeszcze nie. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska jeszcze nie zostały wysłane czy jeszcze nie 

ma odpowiedzi? 

 

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły pewne 

rozmowy były prowadzone i w tej chwili jesteśmy na etapie ustaleń, więc prosimy o te dwa 

miesiące, żeby doprecyzować to dalej.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska przepraszam, że tak dopytuję, ale jest to dość 

istotne. Czyli w Ministerstwie jest to w fazie rozmów i nie jest to sformalizowane. 
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Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły staramy się 

przygotować program działania, żeby precyzyjnie go przedstawić. W ciągu kilku tygodni 

zostanie to przedstawione, 2-3 tygodni, do września powinniśmy się wyrobić.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska czyli pracujecie nad wnioskami do 

Ministerstwa. 

 

Radna Magdalena Haftkowska wczoraj odwiedził Pan Komisję ds. Społecznych, 

przedstawił Pan problem, dlaczego wcześniej nie interesował się Pan spotkaniem z Radnymi.  

 

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły działo się to 

wszystko do tej pory pomiędzy Gminą a RDOŚ-iem. Liczyłem na to, że te sprawy zostaną 

pozytywnie załatwione, natomiast stało się tak jak się stało, dosyć dynamicznie się sytuacja 

potoczyła. Państwo również do końca nie zostaliście poinformowani o naszym stanowisku, 

chociaż to stanowisko medialnie było wyrażane wielokrotnie.  

 

Radna Dorota Chojna wcześniej Stowarzyszenie nie informowało Radnych o sytuacji. 

 

Marcin Szuta Wiceprezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły uzupełniając 

wypowiedź po pierwsze Państwo nie zostaliście poinformowani, nie wie czemu ze względu 

na to, że przez ostatnie dwa lata, od kiedy uświadomiliśmy sobie obciążenia wynikające  

z zapisów tego studium podejmujemy co zebranie wiejskie Uchwały jednogłośnie 

przegłosowywane przez wszystkich mieszkańców, które nie zgadzają się z zapisami w tym 

studium. Przez te dwa lata zapisy w studium, które na początku były bardzo dla nas 

niekorzystne zdążyły się zmienić, co prawda RDOŚ poszedł na pewne ustępstwa, ale nie do 

końca. Zostawił sobie uchyloną furtkę, dotyczy to przede wszystkim tzw. Bulwaru Ostatniej 

Mili Wisły. Wiadomym jest i oczywistym, że Gmina nie ma środków i nie będzie miała 

jeszcze wiele dekad, żeby zrealizować jakiś bulwar z lampami wybetonowany do samego 

ujścia i to jest dla nas oczywiste, tyle, że ktoś zamyka nam niejako całe Ujście Wisły. Już  

w tej chwili stoją na samym końcu ludzie z jakichś organizacji pseudo ekologicznych 

przeganiając nie tylko mieszkańców, ale i turystów, gdzie samo Ujście Wisły i dojście 

brzegiem Wisły do morza i powrót plażą jest głównym produktem turystycznym tej 

miejscowości. Jeżeli zgodzicie się Państwo w tej chwili na zapisy, jakie są w tym studium, 

gdzie wyraźnie jest zapisane, że RDOŚ się zgadza na ścieżki, na bulwar, ale wszystko jest 

poza granicami rezerwatu, poza jego obrębem, a do tej pory RDOŚ nawet nie potrafił określić 

granic tego rezerwatu. W związku z tym zamknął nam to Ujście Wisły na wysokości 200-300 

metrów poniżej promu i nikt do tego lasu już nie wejdzie. Co grozi oprócz tego nam utratą 

turystów to niekontrolowana hodowla fok i ptaków. Nie jesteśmy przeciwko fokom ani 

ptakom, bo de facto zarabiamy na tym pieniądze, bo jest to atrakcja turystyczna. Ale jak 

pozwolimy im wejść głębiej na ląd to okaże się to masakryczne, bo jest to zagrożenie 

epidemiologiczne. Z tego trzeba sobie zdawać sprawę. Czemu Państwo jesteście 

niedoinformowani to pytanie nie do nas z tego względu, że każda Uchwała podjęta na 

zebraniu wiejskim była przekazywana na ręce Pani Sołtys, nie mniej Radna z Mikoszewa 

również brała udział w tych zebraniach wiejskich, w związku z tym, dlaczego Państwo nie 

jesteście poinformowani to trochę nie pytanie do Prezesa. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska jeżeli chodzi o Studium to tak jak zostało 

powiedziane jest ono procedowane od 2 lat, odbyły się 2 bądź 3 spotkania z mieszkańcami, 

Radni również mieli możliwość uczestniczenia w spotkaniu w tej sprawie z projektantem. 

Poprosiła o bardzo krótkie nakreślenie tematu przez Kierownika Ref. Gospodarki 

Przestrzennej i Nieruchomości. 
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Dodała, że w styczniu odbyło się spotkanie w RDOŚ, w którym uczestniczyli przedstawiciele 

Stowarzyszenia, Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska, Sołtys Sołectwa Mikoszewo 

Iwona Mickiewicz oraz Wójt Gminy. Wydaje jej się, że tyle ile można było wynegocjować  

z RDOŚ-iem to zostało zrobione.  

 

Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski początkiem 

powstawania tego dokumentu była uchwała intencyjna podjęta w 2014 roku. Prace nad 

zmianą Studium ruszyły w 2015 roku po wyłonieniu firmy projektowej, w tym momencie 

zawiadomiono wszystkie organy, instytucje upoważnione do tego, aby uzgadniały  

i opiniowały ten dokument. W międzyczasie jak wspomniała Pani Przewodnicząca zostało 

zorganizowane tzw. spotkanie konsultacyjne przedprojektowe z mieszkańcami. Miało ono  

na celu przede wszystkim, aby mieszkańcy nakreślili, jakich oczekują kierunków rozwoju 

Gminy. Po tym spotkaniu przystąpiono już do prac projektowych, mniej więcej w czasie  

od lutego 2016 r. zaczęto procedurę uzgodnień i opinii i trwała ona tak naprawdę  

aż do września 2017 r. Był to bardzo długi i pracochłonny okres. W tym czasie ten dokument 

był uzgadniany z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska. Powstało sporo 

zamieszania wokół tego dokumentu faktycznie w dużej mierze te uzgodnienia dotyczyły 

przyjmowanych rozwiązań studium. Próbowaliśmy wskazać Bulwar Ostatniej Mili, który 

miałby wchodzić w rezerwat, aczkolwiek RDOŚ nie wyraził na to zgody. Trzeba podkreślić 

jedną rzecz, że w obowiązującym Studium jak i projektowym ten bulwar nigdy nie był  

w rezerwacie. Jest jednoznaczny zapis. Wcześniej on brzmiał w ten sposób (cyt.): stworzenie 

bulwaru spacerowego wzdłuż brzegu Wisły, aczkolwiek zapis odnosił się, że tylko i wyłącznie 

do rezerwatu. RDOŚ nie zezwolił na taką zmianę z innego punktu, w naszym systemie 

prawnym obowiązują przepisy, które obowiązują nas jak również te organy, które  

są typowane do uzgadniania, opiniowania. RDOŚ opierał się na ustawie o ochronie przyrody  

i ta ustawa reguluje zasady funkcjonowania rezerwatu.  Nie ma możliwości wchodzenia do 

rezerwatu i go penetrowania, o czym przedstawiciele Stowarzyszenia zostali poinformowani 

na tym spotkani w RDOŚ, które było zorganizowane przez Panią Wójt. Było to już drugie 

takie spotkanie mediacyjne z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska, który naszym 

zdaniem i w naszej opinii wyjaśnił wszystkie możliwości i ograniczenia, które wynikają  

z przepisów prawa, które mogliśmy ewentualnie w tym dokumencie zawrzeć. To, co udało się 

wynegocjować udało się zapisać, czyli w tym dokumencie pozostała wieża widokowa, która 

była. Ukazał się artykuł prasowy, który wskazywał, że będziemy zakazywać realizacji 

przystani, obsługi przystani, obsługi wodnej w Mikoszewie, co jest nieprawdą. Ten dokument 

tego obszaru w ogóle nie zmienia. Co zostało Radnym wskazane na Komisji.  

Zostały wprowadzone wszystkie ścieżki, które wynikają z innych przepisów, z Planu 

Województwa czy z naszych realizowanych dokumentów, one zostały wprowadzone do 

projektu. Po za Bulwarem Ostatniej Mili wzdłuż brzegu Wisły powstała ścieżka edukacyjna 

pn. „Bulwar Ostatniej Mili Wisły” wzdłuż brzegu, w sposób, który nie będzie ingerował w 

przedmiot ochrony rezerwatu przyrody Mewia Łacha i faktycznie taki zapis jest 

wprowadzony. 

 

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły czyli de facto 

dzika ścieżka istniejąca w takiej formie, w jakiej jest obecnie, bez możliwości stworzenia  

z tego tak jak mówił poprzednio zapis bulwaru, czyli atrakcji turystycznej na skalę kraju. 

 

Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski muszą 

Państwo wziąć pod uwagę jedną rzecz, zmieniło się ustawa Prawa wodnego, która 

jednoznacznie reguluje, co należy rozumieć pod nazwą „obszary szczególnego zagrożenia 

powodzią”, jakim jest obszar między wala. W takim obszarze nie można realizować żadnej 
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infrastruktury technicznej, oświetlenia czy innych rzeczy, ponieważ grozi to utratą zdrowia 

bądź życia.   

 

Marcin Szuta Wiceprezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły mowa jest 

teraz o zapisie ze strony 127 aktualnego Studium, gdzie przywrócono możliwość szlaków  

i ścieżki edukacyjnej, niezmiennie jednak poza obszarem rezerwatu i nieingerujący w obszar 

rezerwatu.  

Gdzie znajdują się granice rezerwatu? Do tej pory RDOŚ nie raczył powiedzieć gdzie jest ta 

granica. Dla Pani Dyrektor rezerwat jasno zaczyna się najdalej na byłej przystani WOPR i od 

tamtego miejsca stwierdzili, że chcą odciąć wszystko na rezerwat. W związku z tym do ujścia 

brakuje jeszcze około 500 metrów. Argument szczególnym zagrożeniem powodzi jest jak 

najbardziej trafny, ale dochodzi do takiego absurdu, że nam nie wolno postawić nawet 

ławeczki czy wybudować wiaty na ziemi, którą dzierżawimy od gminy i mamy ją udostępnić 

publicznie. Znajdujące się 400 metrów dalej potężne drzewa już nie stwarzają szczególnego 

zagrożenia powodzi. Ludzie zapomnieli, po co to jest zrobione, to ludzie wykopali 120 lat 

temu, żeby spuścić wodę do morza.  

 

Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski zwracając 

się do Pana Marcina Szuty stwierdził, że w tej chwili doszedł on do sedna sprawy, ponieważ 

przedstawił przepisy prawa, które obowiązują. Niestety posługujemy się przepisami prawa  

i w granicach prawa, tak samo jak Generalny Dyrektor posługuje się narzędziem prawa, które 

w chwili obecnej obowiązuje.  

To, co Państwo mówią, że przystąpiliście ewentualnie do rozmów z Ministerstwem i słusznie, 

bo to również zostało wskazane przez projektanta, aczkolwiek jest to dopiero etap rozmów. 

Aby powstał jakikolwiek konsensus z tych rozmów muszą iść za tym kroki prawne. Nie 

spotkał się z sytuacją, aby w ciągu dwóch miesięcy zmieniono przepisy pod jeden obszar 

ochronny. 

 

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły nie trzeba 

koniecznie zmieniać przepisów, wystarczy tylko zgoda Ministerstwa. Prosimy, aby dać nam 

dwa miesiące, jeżeli w tym czasie tego nie zrealizujemy przystąpią Państwo do uchwalenia. 

 

Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski należy mieć 

tę świadomość, że ten dokument został przedłożony Radzie Gminy do uchwalenia. 

Proceduralnie został zakończony w grudniu 2017 roku.  

Mamy już sygnały z Instytutu, że za chwilę mogą grozić nam sankcje finansowe, gdyż 

zakończono już prace nad dokumentem. Zgodnie z umową dopóki Studium nie zostanie 

uchwalone, sprawdzone przez Wojewodę, żadnych środków finansowych z rozliczenia tej 

umowy nie pozyskają. Jeżeli będziemy nadal odkładać w czasie procedurę uchwalenia może 

być tak, że ten aspekt finansowy grożący karami umownymi nas dotknie.  

Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska poszedł na pewne ustępstwa, ale podkreślił, że już 

więcej się w tym momencie nie da zrobić na poziomie tego dokumentu. Musi zaistnieć 

zmiana w przepisach. Nikt nie podejmie takiej decyzji, która zagrażałaby zdrowiu i życiu 

ludzi i nikt nie weźmie na siebie tej odpowiedzialności.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska podsumowując, aby Studium mogło 

zadowolić oczekiwania Stowarzyszenia musiałoby zmienić się prawo.  

 

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły nie 

Stowarzyszenia, mieszkańców i tak naprawdę interesów całej gminy. 
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Nie patrzmy na to, że projektanci poczekają na pieniądze dwa miesiące, patrzmy na to jak 

zabezpieczyć swoje interesy, nie interesy organizacji pozarządowych, organizacji 

proekologicznych tylko interesy mieszkańców Gminy Stegna.  

 

Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski jest to 

dokument cykliczny, jeżeli wynikną okoliczności tak jak może być w przypadku obszarów 

chronionego krajobrazu i z uchwały będzie wynikało, że będzie konieczność dostosowania 

wszystkich dokumentów takich jak np. studia, które obowiązują na terenie danej gminy 

odnośnie takiego zapisu. Równie dobrze może być, że uda się Stowarzyszeniu wynegocjować 

warunki udostępniania rezerwatu i będzie może w tym momencie konieczność dokonania 

zmiany w tym obszarze. Studium to nie dokument, który jest przyjmowany na stałe.  

 

Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia Przystań Mikoszewo Ujście Wisły będzie to 

rodziło dodatkowe koszty dla Gminy, czego chcielibyśmy uniknąć. 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy Radni mają jeszcze jakieś 

zapytania odnośnie projektu uchwały. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska odnośnie cmentarza komunalnego zapytała, jaka była 

koncepcja, aby zlokalizować go właśnie w tym miejscu, w jakim znajduje się w Studium. 

Prosi o uzasadnienie tej lokalizacji i czy były brane pod rozwagę inne lokalizacje.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska odbyło się spotkanie z projektantem Studium, Radna była na nim 

obecna i można było oto zapytać. Głównym aspektem, który był brany pod uwagę gdzie może 

być zlokalizowany cmentarz komunalny były warunki gruntowe.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska jeżeli głównym aspektem były warunki gruntowe to, 

dlaczego ta inwestycja jest osadzona na terenach problemowych. Tak jak jej wyjaśniono 

tereny problemowe to są te, które charakteryzują się niekorzystnymi warunkami ze względu 

na wysoki poziom wód gruntowych.  

Na prawym brzegu Szkarpawy są zaznaczone właśnie te tereny problemowe, między innymi 

lokalizacja cmentarza, gdzie są niekorzystne warunki ze względu na wysoki poziom wód 

gruntowych. Po lewej stronie znajdują się warunki rozwojowe ze względu właśnie na 

korzystne warunki.  

 

Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski jeżeli 

chodzi o lokalizację cmentarza mówimy o miejscowości Żuławki.  

Pod uwagę brane były różne aspekty, które były rozpatrywane na etapie analiz prowadzonych 

możliwości zlokalizowania tego cmentarza, przede wszystkim aspekty gruntowe. Wskazanie 

tej lokalizacji w tym momencie w strefie problemowej nie oznacza, że w tym konkretnym 

terenie te warunki gruntowe są złe. Jest to obszar określony dla całości. W Studium nie 

dokonuje się analizy, co do pojedynczych nieruchomości, ale co do całego obszaru jednostki. 

Kierowano się również odległością od istniejącego kościoła. Były brane pod uwagę również 

inne lokalizacje, w miejscowości Przemysław, Drewnica, Żuławki wzdłuż drogi powiatowej 

biegnącej w kierunku Nowego Dworu Gdańskiego. Wszystkie te tereny charakteryzują się 

podobną strukturą. Nie jest przesądzone, że cmentarz zostanie zrealizowany w tym 

konkretnym miejscu. W momencie tworzenia miejscowego planu zagospodarowania będą 

dopiero przeprowadzone warunki szczegółowe lokalizacji tego cmentarza. W chwili obecnej 

po przeprowadzeniu analizy możliwości zlokalizowania cmentarza w obrębie tych trzech 

miejscowości, ten teren wydawał się najbardziej korzystny, poza strefą osadniczą, w 

odległości, o której stanowi ustawa, czyli minimum 50 metrów od strefy zabudowy i 
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budynków mieszkalnych. Głównym czynnikiem przemawiającym była odległość od 

cmentarza istniejącego i od kościoła oraz dostęp do drogi, która w przyszłości umożliwia 

skomunikowanie cmentarza z drogą powiatową.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska w miejscowości Żuławki znajduje się parafia, ma ponad 700 

lat, kościół wybudowany jest na terenie wysokim, na wale i wokół niego znajduje się 

cmentarz parafialny. Miejsce to wybrano wtedy, dlatego, że były odpowiednie warunki 

gruntowe na to, aby chować zmarłych. W chwili obecnej wskazano lokalizację cmentarza na 

dużo niższym terenie, gdzie proszę mi wierzyć poziom wód gruntowych w rowach 

melioracyjnych był prawie równy z poziomem gruntu. Nie wie, jakiego typu miałby być to 

cmentarz. Wytyczne określają głębokości, na jakich dokonuje się wykopy w celu pochówku. 

Na tym terenie byłoby to fizycznie niemożliwe. 

Czy zostały przeprowadzone badania geologiczne potwierdzające lub wykluczające 

możliwość utworzenia cmentarza na tym terenie? 

 

Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski badania 

geologiczne są wykonywane na etapie prac projektowych, nigdy na etapie Studium.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska Studium określa kierunki zagospodarowania przestrzennego. 

Nie wie, do czego w tym momencie zmierza Radna. W tej chwili nie ma projektu, nie ma 

planu zagospodarowania dla tego terenu. Jeżeli decyzja o lokalizacji zostanie podjęta to będą 

musiały zostać wykonane wszystkie badania. W obecnych czasach są przeróżne metody 

odwodnienia terenu.  

Musimy zrozumieć jedno, że Studium jest pomysłem na to czego oczekują mieszkańcy  

i między innymi parafia oczekiwała, żeby znaleźć teren w okolicy miejscowości Drewnica, 

Żuławki. Projektant szukał optymalnego terenu, który w perspektywie można by wykorzystać 

na budowę cmentarza komunalnego. Na żadnym etapie w tej chwili nie jest badane, na jakiej 

głębokości i jaką metodę należy zastosować. Wyjdzie to na etapie projektowania, planowania 

konkretnego zadania inwestycyjnego. Nie ma innego terenu ani w Drewnicy ani w 

Przemysławiu. Patrzyliśmy również pod tym kontem, aby komunikacja z kościoła na 

cmentarz była jak najlepsza.   

Studium określa jedynie kierunki rozwoju, potrzeby mieszkańców oraz instytucji. 

 

Radna Dorota Chojna zwróciła uwagę, że Radna Agnieszka Kleczewska nie musi 

wszystkiego wiedzieć i dlatego pyta, co nie jest powodem, aby się z niej śmiać tylko 

wytłumaczyć. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska Pani Agnieszka Kleczewska jest bardzo aktywną Radną, która na 

szczęście uczestniczy na wszystkich spotkaniach i na ostatnim spotkaniu z projektantem 

Studium również była obecna, nie wie czy zadała to pytanie.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska zdarza się tak, że pytania pojawiają się również po spotkaniu. 

Nie do końca rozumie, że skoro Studium wyznacza kierunki, wyznacza, że właśnie tu będzie 

cmentarz, to potem niekoniecznie później się do tego stosujemy, bo może wyjdzie gdzie 

indziej.   
 

Wójt Gminy Ewa Dąbska jest wyznaczony obszar i być może będziemy musieli się w nim 

zmieścić, jeżeli będziemy chcieli zrobić cmentarz.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska wie jak wygląda ten teren, bo tam po prostu mieszka i nie 

może się zgodzić. Jeżeli chodzi o kwestię komunikacji to zaplanowana jest budowa drogi to 
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rozumie, że będzie obejmowała również chodnik, oświetlenie, kanalizacja, woda, parkingi, 

ogrodzenie terenu, wykup gruntu, odwodnienie, jakieś nasypy, aby można były zrobić 

pochówek. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski to będzie obejmował plan miejscowy.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska skoro się robi taką inwestycję, chciałaby znać jej przybliżone 

koszty, bo być może znajdzie się taki teren, który będzie bliżej głównych dróg, aby móc bliżej 

zlokalizować taki cmentarz. 

W związku z tym, że nie wszyscy mieszkańcy chodzą na zebrania wiejskie, ale stara się 

rozmawiać i starsze kobiety zgłaszały, że cieszą się, iż swoje groby mają na obecnym 

cmentarzu, bo będą bały się jechać rowerem do nowej lokalizacji. 

 

Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski 

przypuszczalną prognozę skutków finansowych zgodnie w myśl ustawy o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym sporządza się na etapie planu miejscowego, który 

pokarze, jakie będą skutki ekonomiczne sporządzenia planu na tym terenie i jakie będą skutki 

ekonomiczne związane z budową infrastruktury technicznej. Będą to koszty informacyjne, 

ogólne. Dopiero na etapie skosztorysowania inwestycji, kiedy miałoby faktycznie dojść do jej 

realizacji będziemy wiedzieć, jaki to będzie koszt. Jeżeli będzie taka możliwość i będzie za 

tym przemawiał aspekt finansowy to zapewne gmina przystąpi do takiej realizacji, jeżeli nie 

to będzie ta inna lokalizacja szukana. Na chwilę obecną z punktu widzenia projektowego na 

etapie, kiedy wyznaczamy kierunki rozwoju dla tej miejscowości ten teren okazał się 

najbardziej korzystny do lokalizacji cmentarza.   
 

Radna Agnieszka Kleczewska otrzymuje sprzeczne informacje, Pani Wójt wskazuje, jako 

główny aspekt warunki ze względu na wysokość wód gruntowych, natomiast Pan Kozłowski 

wskazuje odległość. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska Pan Kozłowski wskazuje informację uzupełniającą, brane pod 

uwagę były różne aspekty.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska nie zgodzi się na poniesienie konsekwencji lokalizacji 

cmentarza w tym miejscu, jedynie co może to wniosek o wycofanie ze Studium tej lokalizacji 

w miejscowości Żuławki.  

 

Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Artur Kozłowski trochę za 

późno Radna składa taki wniosek, taką uwagę należało złożyć na etapie, kiedy Pani 

reprezentowała społeczeństwo i miała możliwość składania uwag do samego projektu 

studium, po dwóch etapach, kiedy ten dokument był wyłożony do publicznego wglądu.  

 

Radny Adam Doliński złożył wniosek o ogłoszenie 5 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższy wniosek. Obecnych na sali 10 

radnych, za głosowało 10 (nieobecna Radna Dorota Chojna). 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy. 
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Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wznowiła obrady XLIII Sesji Rady Gminy 

Stegna.  

Obecnych na sali 11 Radnych. 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, że do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stegna w załączniku Nr 3 wskazane zostały wszystkie 

nierozstrzygnięte uwagi i te uwagi Rada powinna przegłosować.  

Proponuje, aby wszystkie te uwagi stanowiące załącznik Nr 3 rozpatrzyć w jednym 

głosowaniu. Uwag jest 266.  

 

Radca prawny Robert Dargiewicz Radni powinni opowiedzieć się czy są za czy też przeciw 

takiemu rozwiązaniu. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zwracając się do Radnych zapytała czy 

wyrażają zgodę na to, aby wszystkie nierozpatrzone uwagi, czyli cały załącznik Nr 3 

przegłosować w jednej całości.  

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za głosowało 10 radnych, 1 radny głosował przeciw. Wniosek 

został przegłosowany, wobec czego uwagi zawarte w załączniku będą głosowane łącznie.   

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poddała pod głosowanie przyjęcie załącznika 

Nr 3 o nieuwzględnionych uwagach przez Wójta. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za odrzuceniem nieuwzględnienia uwag głosowało 9 radnych, 

2 radnych głosowało przeciw.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 4 radnych, 3 radnych 

głosowało przeciw, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 
 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/353/2018 

w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.6. projekt uchwały w sprawie określenia zasad usytuowania na terenie 

Gminy Stegna miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za głosowało 11 radnych. 
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Przyjęto uchwałę Nr XLIII/354/2018 

w sprawie określenia zasad usytuowania na terenie Gminy Stegna miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 10.7. projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza miejscem 

sprzedaży na terenie gminy Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/355/2018 

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży 

na terenie gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 10.8. projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/356/2018 

w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.9. projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/357/2018 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.10. projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XXXII/263/2017 

Rady Gminy Stegna z dnia 26 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia opłat za pobyt 

dziecka w żłobku 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/358/2018 

w sprawie zmiany Uchwały NR XXXII/263/2017 Rady Gminy Stegna z dnia 

26 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 10.11. projekt uchwały w sprawie rozmiaru i zasad udzielania obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym 

stanowiska kierownicze i przyznania im zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć oraz 

ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/359/2018 

w sprawie rozmiaru i zasad udzielania obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze 

i przyznania im zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć oraz ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 



25 

 

Ad. pkt Nr. 10.12. projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość stawek dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

szczegółowe warunki ich przyznawania, szczegółowe warunki przyznawania dodatku za 

wysługę lat, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli, a także wysokość  

i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, dla 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych prze Gminę 

Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/360/2018 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek dodatku 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki ich 

przyznawania, szczegółowe warunki przyznawania dodatku za wysługę lat, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli, a także 

wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze 

stosunku pracy, dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych prze Gminę Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 10.13. projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/25/2015 Rady 

Gminy Stegna z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Gabriela Danelska zapytała na czyj wniosek dokonywana jest zmiana uchwały, jest 

to druga podwyżka. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odpowiedziała, że do projektu uchwały nie ma 

załączonego wniosku, uzasadnienie stanowi: Rada Gminy może ustanowić zasady, na jakich 

przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta 

oraz zwrot kosztów podróży służbowej. Wysokość diet kwartalnych została uzależniona od 

ilości podatników podatku rolnego i podatku od nieruchomości w poszczególnych sołectwach. 

Diety mają stanowić rekompensatę poświęconego czasu na wykonywanie funkcji sołtysa oraz 

poniesionych kosztów. W związku z zwiększającą się liczbą zadań powierzanych sołtysom 

proponuje się zwiększenie wysokości diet dla Sołtysów. Proponowane wysokości diet znajdują 

pokrycie w planie budżetu Gminy Stegna. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wyjaśniła, że dwa lata temu diety nie były podnoszone, tylko była 

dokonana regulacja. 
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W ubiegłym roku wniosek złożył Sołtys Piotr Wiatr poparty przez innych Sołtysów dotyczący 

możliwości podniesienia wynagrodzenia z tytułu pełnienia funkcji sołtysa. Pracowaliśmy nad 

tym dość długo, prace zostały wstrzymane, ponieważ była propozycja rządowa, iż sołtys 

będzie otrzymywał wynagrodzenie w wysokości około 1 tyś zł, w związku z tym nie 

przedkładano Radzie propozycji zmiany tych stawek. W tym roku analizując budżet 

zaplanowaliśmy zwiększenie diet dla Sołtysów. Jest to funkcja, która jest przedłużeniem 

władzy w Gminie, pierwszy kontakt mieszkańca. Wszystkie zdania związane z funduszami 

sołeckimi poświęcają bardzo dużo czasu. Uważa, że nawet to proponowane wynagrodzenie 

nie jest wystarczające.  

 

Sołtys Sołectwa Tujsk Witold Kolasa zwrócił uwagę, że przedziały stawek diet uzależnione 

są nie od ilości osób tylko od podatników.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wyjaśniła, że zmiana uchwały dotyczy tylko i wyłącznie kwot, 

pozostałe zapisy są nienaruszone.  
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 1 wstrzymał się 

od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/361/2018 

w sprawie zmiany Uchwały Nr V/25/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 26 lutego 

2015 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 10.14. projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, 

stanowiących dochody budżetu gminy Stegna za pomocą innego instrumentu 

płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz 

elektroniczny 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/362/2018 

w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, stanowiących dochody budżetu 

gminy Stegna za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu 

płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 10.15. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2018 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska zgodnie z budżetem, który został przyjęty na rok 2018 dnia 

19.12.2017 r. zabezpieczono środki finansowe na przebudowę drogi w Książęcych Żuławach 

w wysokości 500 tyś zł. Prosi o wyjaśnienie kwestii finansowych związanych z tymi 

planowanymi środkami, czy nie uległy one zmianie, ponieważ wczoraj Radni otrzymali 

informację, że wkład własny gminy stanowi około 200 tyś zł, a 500 tyś zł to była kwota 

wnioskowana o dofinansowanie od Wojewody.  

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska na samym początku tworzenia budżetu zakładaliśmy, 

że ta droga będzie przebudowany jedynie przy udziale gminy. Pojawił się nowy program, na 

który złożony został wniosek i pojawiła się możliwość otrzymania dofinansowania.  

W między czasie został wykonany kosztorys i opiewa on na wyższą kwotę niż zaplanowana 

w budżecie, czyli 500 tyś zł. Ewentualne dofinansowanie na chwilę obecną nie jest 

wprowadzone do budżetu. Jeżeli tylko będzie decyzja o przyznaniu środków zostanie 

zwiększony budżet o kwotę dofinansowania.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska uzupełniła informując, że w tej chwili wniosek znajduje się na 

liście rezerwowej. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska zaplanowane były również środki pieniężne w wysokości  

175 tyś zł na realizację przebudowy drogi do osiedla przy Szkarpawie dz. nr 65/23, ze 

względu na środki finansowe będzie wykonywana jedynie częściowo.  

W obecnym projekcie pojawiły się środki w wysokości 300 tyś zł, które planowane są na inną 

drogę w Żuławkach. Chciałaby uzyskać informację czy będzie to remont tej drogi, z czego 

będzie wykonana, jaka będzie nawierzchnia, jej długość.  

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski nie posiada w tej chwili dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej, dlatego nie jest w stanie w tej chwili odpowiedzieć i zaprasza do 

Urzędu. Szkoda, że Radna nie zadała tego pytania na Komisjach w dniu wczorajszym,  

w których uczestniczył i mógł automatycznie udzielić informacji. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska na posiedzeniu Komisji czasu było zbyt mało a pytań rodziło 

się dużo. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski na chwilę obecną nie dysponuje tą wiedzą. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska wie, że odnośnie drogi do osiedla przy Szkarpawie wpływało 

wiele wniosków od mieszkańców na temat remontu tej drogi.  

Zapytała jak często jest naprawiana droga, która ujęta jest w przedmiotowym projekcie 

uchwały, jaki jest jej stan techniczny i z czego będzie wykonana. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska odpowiedziała, że z płyt drogowych pełnych.  

Zwracając się do Radnej Agnieszki Kleczewskiej zapytała, jakiej treści wniosek chciałaby 

złożyć, ponieważ z wczorajszego posiedzenia Komisji nie otrzymała żadnego. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska odpowiedziała, że są tylko pytania.  
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Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/363/2018 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2018 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.16. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/311/2017 

Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2017 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stegna na lata 2018-2032 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/364/2018 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/311/2017 Rady Gminy Stegna z dnia 

19 grudnia 2017 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2018-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.17. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2017 r. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2017 rok. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 066/g276/R/II/18 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 6 kwietnia 2018 r.  

w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2017 rok (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu), w której to opiniuje pozytywnie przedłożone sprawozdanie. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi. 

 

Radni Gminy nie złożyli zapytań ani wniosków odnośnie przedłożonego sprawozdania 

finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2017 r. oraz informacji o 

stanie mienia Gminy. 

Nie wniesiono również zapytań odnośnie przedstawionej Uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 
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Przyjęto uchwałę Nr XLIII/365/2018 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Stegna za 2017 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.18. projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Stegna za 2017 r. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o odczytanie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stegna w sprawie udzielenia absolutorium. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Chojna odczytała Uchwałę Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stegna z dnia 20 kwietnia 2018 r. w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2017 rok (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o odczytanie Uchwały Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie opinii odnośnie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Chojna odczytała Uchwałę Nr 

111/g276/A/II/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia  

27 kwietnia 2018 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna,  

w której to opiniuje pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stegna z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok 

(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały bądź wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLIII/366/2018 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2017 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska pogratulowała Wójt Gminy wykonania 

budżetu w 2017 r. Podziękowała wszystkim pracownikom Urzędu, Sołtysom oraz Radnym, 

którzy prawie jednogłośnie przez cały rok podejmowali uchwały przedkładane przez Wójt 

Gminy.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska serdecznie podziękowała Radzie Gminy za tę jednomyślność  

i wszystkie do tej pory podjęte uchwały. 

Podziękowała również Skarbnikowi Gminy, ponieważ budżet jest to jej i pracowników ciężka 

praca jak i również Sołtysów.  
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Ad. pkt Nr. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt Nr. 12. Wolne wnioski i informacje.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać 

głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad 

Radnego Jana Hudomięt i wpisały się na listę mówców. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wznowiła obrady XLIII Sesji Rady Gminy 

Stegna.  

Obecnych 11 Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska w związku z przejściem na emeryturę 

Sekretarz Gminy Pani Elżbiecie Zych złożyła gratulacje i podziękowania za dotychczasową 

pracę, wsparcie i pomoc w pracy samorządu.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska Wójtowie się zmieniają, ale Pani Sekretarz przetrwała na 

stanowisku przez wiele lat. Kto pracuje w administracji wie, że nie jest to łatwa praca,  

a szczególnie na stanowisku Sekretarza.  

 

Sekretarz Gminy Elżbieta Zych serdecznie podziękowała wszystkim za wieloletnią 

współpracę, za powierzone zaufanie. Wskazała osoby, które w jej karierze zawodowej 

spełniły ważną role, był to:  

1. Wójt Pan Roman Pawłowski, za którego rządów udało jej się uzupełnić wykształcenie 

z zostać kierownikiem; 

2. obecna Wójt Pani Ewa Dąbska, a była Przewodniczącej Rady Gminy, za której 

kadencji 12 lat temu została powołana na Sekretarza Gminy. 

 

Poszczególnie Radni Gminy Stegna, Sołtysi Sołectw w Gminie Stegna indywidualnie złożyły 

swoje podziękowania Sekretarz Gminy Pani Elżbiecie Zych. 

 

Prezes Zarządu Oddziału Gminnego ZOSP RP Roman Pawłowski podziękował Radzie 

Gminy za dzisiaj podjętą decyzję zwiększającą budżet na zakup nowego samochodu 

pożarniczego dla OSP Mikoszewo. Jest to ostatnia jednostka w formacji Krajowego Systemu 

Ratowniczo-Pożarniczego, która nie posiadała takiego pojazdu. 

Rozpocznie się procedura wyłonienia dostawcy samochodu. Są małe perturbacje, okazuje się, 

że brakuje jeszcze 10 tyś zł, ale myśli, że wspólnie razem uda się rozwiązać ten problem.  

Kolejna kwestia, którą poruszył była komisja związana z suszą, zapytał czy takie przypadki 

na terenie gminy już wystąpiły.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wystąpiono do Izb Rolniczych o wskazanie członków do 

powołania do Komisji, procedura została uruchomiona, ale na dzień dzisiejszy żadnego 

wniosku jeszcze nie ma.  

 

Roman Pawłowski złożył podziękowania i gratulacje odchodzącej na emeryturę Sekretarz 

Gminy Elżbiecie Zych. 
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Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska w związku z kończącym się jutro rokiem 

szkolnym złożyła podziękowania za rok pracy i życzenia miłych wakacji wszystkim 

Dyrektorom Szkół, pedagogom i dzieciom. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła XLIII Sesję Rady Gminy. 

 

Nagranie video z obrad sesji dostępne na stronie: 
 
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/21055,absolutoryjna-xliii-sesja-rady-gminy-

stegna-odchod 

 

 

Protokół sporządziła:      

Małgorzata Furman

http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/21055,absolutoryjna-xliii-sesja-rady-gminy-stegna-odchod
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/21055,absolutoryjna-xliii-sesja-rady-gminy-stegna-odchod


 

 


